


الهيئة العامة للطيران المدني General Authority of Civil Aviation
Transaction Number : 31041/5
Attachments :
Date 1443/05/22
2021/12/26



تعيم
GACA Circular

To: All Airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including private aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject:

Verify that passenger arriving to the Kingdom of Saudi Arabia have the necessary documents to enter.

تحقق من أن المسافرين القادمين إلى المملكة العربية السعودية يحملون الوثائق الازمة لدخولها.

Reference:

1. Article 23 of the Civil Aviation Act.
2. Article 163 of the Civil Aviation Act.
3. GACA Circular No (5/20930) dated 04/11/2021.
4. GACA Circular No (5/22183) dated 11/11/2021.
5. GACA Circular No (5/27371) dated 07/12/2021.

Background:

Due to the weak commitment of some airlines to the General Civil Aviation Authority's Circulars of not to transport passengers to the Kingdom until the airlines have confirmed that the passengers have the necessary documents to enter the Kingdom; we stress on the importance of complying with the following instructions:

نظراً لما يتم رصده من الجهات الرقابية بمطارات المملكة من ضعف إلتزام بعض شركات الطيران بالتعاميم الصادرة من الهيئة العامة للطيران المدني المتعلقة بعدم نقل المسافرين إلى المملكة إلا بعد التأكيد من حملهم الوثائق الازمة لدخول المملكة، عليه نؤكد على أهمية الإلتزام بالتعليمات التالية:

Instructions:

1. Must ensure that arriving non-citizen travelers hold (PCR) test certificates with a negative result taken within (72) hours before travelling to the Kingdom, issued by one of the approved centers in the countries from which they are coming, in accordance with GACA Circular No. (20930/5) dated on 04/11/2021.
 2. Must ensure that non-citizen travelers coming to the Kingdom provide proof that they have successfully completed registration at "Arrival Registration" platform before leaving to the Kingdom.
 3. Must ensure that travelers who are subject to institutional quarantine procedures carry proof of their reservation in institutional quarantine packages or in employment institutional quarantine facilities.
1. يجب التأكيد من أن المسافرين القادمين من غير المواطنين، يحملون شهادات فحص فيروس كورونا (PCR) ذات نتيجة سلبية مأخوذة على الأقل قبل (٧٢) ساعة من وقت مغادرتهم إلى المملكة، صادرة من إحدى المراكز المعتمدة بالدول القادمين منها، حسب تعليمات الهيئة رقم (٢٠٩٣٠/٥) وتاريخ ٢٠٢١/١١/٠٤.
2. يجب التأكيد من أن المسافرين القادمين إلى المملكة من غير المواطنين يقدمون ما يثبت استكمالهم التسجيل بنجاح في "منصة قيود" قبل المغادرة إلى المملكة.
3. يجب التأكيد من أن المسافرين من تنطبق عليهم إجراءات الحجر الصحي المؤسسي يحملون ما يثبت حجزهم في باقات الحجر المؤسسي أو في عقارات الحجر الصحي المؤسسي الخاصة بالعمالء.

.....الرقم
.....التاريخ
.....المرفقات



الهيئة العامة للطيران المدني

General Authority of Civil Aviation

(٢٥٦)

قطاع السياسات الاقتصادية

والنقل الجوي

4. Failure to comply with the instructions above, legal penalties will be applied in accordance with the regulations of GACA. And penalties may amount to the suspension of licenses, permits or leave issued from them for a limited period, or their final withdrawal based on the Civil Aviation Act.

إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميه المسئولية المترتبة على ذلك، وقد تصل العقوبات إلى تعليق التراخيص أو التصاريح أو الإجازات الصادرة منها لمدة محدودة، أو سحبها نهائياً بناءً على نظام الطيران المدني.

Attachment(s): Nil

المرفقات: لا يوجد

مساعد الرئيس للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي
Assistant President of Economic Policies and Air Transport

GACA
الهيئة العامة للطيران المدني
General Authority of Civil Aviation
مساعد الرئيس للسياسات الاقتصادية
والنقل الجوي
Assistant President Economic Policies
and Air Transport